
sesja Rady Miejskiej, 27 kwietnia 2016 r. - dot. interpelacji nr 37 z 2016 r. 

Interpelujący radny: Bogusław Dobkowski 

Radny, nawiązując do odpowiedzi na swoją interpelację w sprawie pomocy udzielanej 

wychowankom domów dziecka i rodzin zastępczych wyraził zdanie, że jest ona 

niewyczerpująca i miała być uzupełniona. Wyjaśnił, że nie chodzi wyłącznie o 

wychowanków, którzy zamieszkali w budynku przy ul. Raszyńskiej, tylko o to, czy wszyscy 

(od 2008 roku), którzy po opuszczeniu pieczy zastępczej dostali od Miasta wsparcie – 

wykorzystali je i się usamodzielnili, czy też nadal korzystają i będą korzystać z pomocy 

Miasta. Nadmienił, że osoby, którymi sam kiedyś się zajął, mają mieszkanka, założyły 

rodziny, pracują, płacą podatki. Radny uważa, że taki powinien być cel działania pieczy 

zastępczej. 

(Odpowiedzi podczas sesji udzieliła Z-ca Prezydenta Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka 

- archiwum transmisji obrad)  

Radny, uwzględniając odpowiedź Pani Prezydent ogranicza się do zapytania, ilu 

wychowanków pieczy zastępczej od roku 2008 otrzymało mieszkania, a ilu czeka w kolejce i 

jak długo.  
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